

DDU DDP 航空運輸 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情

航空運輸 詳情

Cooperate with major airlines,
such as AA,CA,CZ,KE,SQ,TG,
SU,CX,OZ,NH,HU ,
stable shipping space
and Competitive air price.



航空運輸 詳情 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情 ?

2.航空運輸 詳情 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情

.航空運輸 詳情 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情.4

航空運輸 詳情 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情.6

航空運輸 詳情

4.航空運輸 詳情 貨物 保險 運費 關稅 代理 服務 詳情 10 天 內 貨物 保險 詳情 80 天 內 貨物 保險 詳情 詳情 詳情 詳情 詳情 Shenzhen.

航空運輸

Our Main Service



Our company's main services are, sea freight, air freight, rail freight, express, warehousing, and FBA services.

1. 我們提供多種運輸服務，包括海運、空運、鐵路、快遞、倉庫和 FBA 服務。 - 我們提供多種運輸服務，包括海運、空運、鐵路、快遞、倉庫和 FBA 服務。 **Amazon FBA** 和 **DDU DDP**

Sea Freight

Loading Plan

20' container



9-10 Standard Pallets 1000*1200



11 Europallets 800*1200

40' container



20 to 21 Standard Pallets 1000*1200



23 to 24 Europallets 800*1200

FCL & LCL

- Port of loading: Shenzhen, Guangzhou, Hongkong, Shanghai, Ningbo, Tianjin, Xiamen, Qingdao
- Regular daily/weekly departures
- Ability to provide space during peak periods
- Contract with all major carrier enable us to get the best rate in the market
- Customs clearance handled at all major ports

2. 2016 年 1-6 月 20-16 日 - 2016 年 1-6 月 20-16 日

[illegible]

3. **Amazon FBA** / 亞馬遜全權代售 / 亞馬遜全權代售服務 / 亞馬遜 / 亞馬遜 / 亞馬遜全權代售服務 亞馬遜全權代售 / 亞馬遜

Amazon



4. -

Warehouse management

We have warehouse in Yantian and Shenzhen, around 15000 m²
Provide basic warehouse service in most port

- Storage
- Packing
- Labelling
- Palletising
- Re-packing
- Pick and pack
- Specialist handling
- Stock management
- Consolidation service



Consolidation



□□□□□□ □□□□□□

Our company



We own 1800 square meters class A office in Shenzhen, and welcome to video talk at any time.



With its own trailer team, 80% driver has more than 10 years driving experience, and it is hard to find another company can be compared in Shenzhen.



More than 20 years of freight forwarding history,
and over half of staffs working in Sunny about 5-13years.



Sunny Worldwide Logistics is a company with great love
and social responsibility, participating in charity performances
that give back to the community.

1. Sunny Worldwide Logistics 是一家拥有超过 20 年
13-5 年工作经验的员工约占一半。

2. Sunny Worldwide Logistics 是一家拥有 1800 多名员工的公司，A 类企业。

3. 請於 2025 年 10 月 31 日前向本公司提供 80 個有效之客戶名單及相關資料。
4. 請於 2025 年 10 月 31 日前向本公司提供 80 個有效之客戶名單及相關資料。
5. 請於 2025 年 10 月 31 日前向本公司提供 80 個有效之客戶名單及相關資料。

請於 2025 年 10 月 31 日前向本公司提供 80 個有效之客戶名單及相關資料。



Customers Feedback

On-time Shipment: **Very satisfied** (5 stars)

Supplier Service: **Very satisfied** (5 stars)



China freight forwarder sea freight shipping rates fro...



thank you very much for the very best support!

On-time Shipment: **Very satisfied** (5 stars)

Supplier Service: **Very satisfied** (5 stars)



Air freight forwarder air cargo shipping from Shenzhe...



This is freight services only

On-time Shipment: **Very satisfied** (5 stars)

Supplier Service: **Very satisfied** (5 stars)



DDU DDP shipping sea freight rates door to door deliv...



was very happy with their service. James is amazing person and very professional

FAQ

Q: How long does it take to get the goods?

A: It takes 24 hours to get the goods. We have a large warehouse in Shenzhen and we can ship the goods to you within 24 hours.

Q: What is the difference between DDU and DDP?

A: DDU means the goods are shipped to your door and you are responsible for the customs and taxes. DDP means the goods are shipped to your door and we are responsible for the customs and taxes.

Q: What is the difference between DDP and DDU?

A: DDP means the goods are shipped to your door and we are responsible for the customs and taxes. DDU means the goods are shipped to your door and you are responsible for the customs and taxes.

Q: How long does it take to get the goods?

A: It takes 24 hours to get the goods. We have a large warehouse in Shenzhen and we can ship the goods to you within 24 hours.

Q: What is the difference between DDU and DDP?

A: DDU means the goods are shipped to your door and you are responsible for the customs and taxes. DDP means the goods are shipped to your door and we are responsible for the customs and taxes.

Q: How long does it take to get the goods?

000000 000.1

(000000000 00000000 0000 00 000000000 00000000 00 / 0000000000 / 00000000) 000000 0000000.2

0000000 0000000000 000000 0000000.3

000000 000 0000000.4

0000000 0000.5

000000000 000000.6

000000 00000 000.7